



**SOUTH NATION
CONSERVATION
DE LA NATION SUD**



Tel: (613) 984-2948 • Fax: (613) 984-2872 • Toll Free: 1-877-984-2948 • 38 rue Victoria Street, Finch, ON K0C 1K0 • www.nation.on.ca

ANNUAL MCINTOSH GOLF TOURNAMENT TEES OFF JUNE 24

June 18, 2012

South Nation Conservation is pleased to once again partner in the annual golf tournament to raise funds in support of Berwick's landmark McIntosh Memorial Park.

With a tee-off time of 11 a.m., the 5th annual tournament is set for June 24 at Cedar Glenn Golf Course, Williamsburg. Coordinator Mary Fife, of the Berwick Recreation Association, pointed out there'll be putting, longest drive and closest to the pin contests; registration is \$75 including a barbecued steak or chicken breast dinner.

Located at the hamlet's main intersection, the three-acre park was initiated by long-time SNC director and committee member Floyd Dingwall. His efforts have been recognized with a Tri-Valley Conservation Award for lifetime achievement.

"Here at South Nation, we feel a personal connection to the park because of Floyd's involvement and because it's located beside our former headquarters," said SNC Communications Director Angela Coleman.

"The park is inspirational because it shows what a community can do when it directs its collective energies to a project. South Nation is proud to have contributed manpower and other resources in establishing the park."

The park has become a popular location for family reunions, picnics, weddings and a Family Fun Day held in July, Fife noted. Graced with stone gates, a gazebo, a memorial to area families, young trees and walkways, the park is an oasis on the local landscape.

"It's because of the fundraising golf tournament that we're able to maintain the park and make improvements," she said, adding that she can be reached to register at 613-984-2059.

A retired dairy farmer and former municipal politician, Dingwall describes the park as his crowning accomplishment.

FOR MORE INFORMATION: Angela Coleman, 877-984-2948, ext. 308.

Our Local Environment. We're in it Together.  *Notre environnement. Nous le partageons.*





SOUTH NATION
CONSERVATION
DE LA NATION SUD



Tel: (613) 984-2948 • Fax: (613) 984-2872 • Toll Free: 1-877-984-2948 • 38 rue Victoria Street, Finch, ON K0C 1K0 • www.nation.on.ca

Le tournoi de golf annuel McIntosh aura lieu le 24 juin

18 juin 2012

Encore une fois cette année, la Conservation de la Nation Sud est heureuse de s'associer à ce tournoi de golf annuel qui vise à amasser des fonds pour le parc commémoratif McIntosh de Berwick.

L'heure de départ de la 5^e édition du tournoi a été fixée à 11 h le 24 juin au terrain de golf Cedar Glenn de Williamsburg. La coordonnatrice de l'événement, Mary Fife de l'Association des loisirs de Berwick, a indiqué que des prix seront remis aux participants ayant réussi les meilleurs coups roulés, de départ et le plus près de la coupe. L'inscription de 75 \$ inclut un steak ou une poitrine de poulet sur le barbecue. Pour s'inscrire, il suffit de joindre Mme Fife au 613-984-2059.

Situé à l'intersection principale du village, le parc McIntosh d'une superficie de trois acres, a été créé par celui qui fut longtemps membre du conseil et des comités de la CNS, Floyd Dingwall. Cette initiative lui a d'ailleurs valu le prix de conservation de la Tri-Valley.

« La Conservation de la Nation Sud a un intérêt particulier pour ce parc en raison de l'implication de Floyd et parce qu'il est voisin de nos anciens bureaux de Berwick » a indiqué la directrice des communications de la CNS, Angela Coleman. « Le parc est une source d'inspiration parce qu'il illustre ce qu'une communauté peut faire lorsque tous ses membres concentrent leurs efforts sur un projet. L'office est fier d'avoir contribué à la création de ce parc en fournissant la main d'œuvre et diverses autres ressources ».

Selon Mme Fife, le parc est devenu un endroit très populaire pour les réunions de famille, les pique-niques, les mariages et la Journée de la famille en juillet. Doté de portails en pierre, d'un kiosque, d'un monument commémoratif pour les familles de la région, de jeunes arbres et de sentiers, le parc est un oasis de verdure dans le paysage local.

« C'est grâce au tournoi de golf que nous pouvons entretenir le parc et faire des améliorations » a ajouté Mme Fife.

Producteur laitier à la retraite et ancien politicien municipal, M Dingwall décrit le parc comme étant sa plus grande réalisation.

Pour plus d'information: Angela Coleman, 877-984-2948, poste 308.

Our Local Environment. We're in it Together.  Notre environnement. Nous le partageons.

